
PROTOKÓŁ  Nr  V / 2015 

sesji Rady Gminy Miedziana Góra 

odbytej w dniu  26 marca 2015 roku 

Porządek sesji: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Stwierdzenie kworum. 
3. Wybór sekretarza obrad. 
4. Przyjęcie porządku obrad. 
5. Przyjęcie Protokołu Nr IV/15 sesji odbytej w dniu 19.02.15 r.  
6. Sprawozdanie Wójta Gminy za okres między sesjami. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale Nr III/8/14 Rady Gminy 

Miedziana Góra z dnia 30.12.2014 r. w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2015 r. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miedziana 
Góra w 2015 roku”.  

9. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę nr VII/46/11 Rady Gminy Miedziana Góra z 
dnia 25 maja 2011 r. w sprawie trybu i szczegółowych kryteriów oceny wniosków o 
realizację zadania publicznego w ramach inicjatywy lokalnej.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie działki nr 445/59 obręb 9 
Wykień. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie odwołania i powołania Rad Społecznych przy 
Samorządowym Ośrodku Zdrowia w Miedzianej Górze oraz Samorządowym Ośrodku 
Zdrowia w Ćmińsku. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Miedziana Góra do realizacji 
projektu systemowego w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki, Priorytet 
VII Promocja integracji społecznej, Działanie 7.1 Rozwój i upowszechnianie aktywnej 
integracji, Poddziałanie 7.1.1 Rozwój i upowszechnianie aktywnej integracji przez 
ośrodki pomocy społecznej. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego określającego 
zasady współpracy przy programowaniu i wdrażaniu Strategii Zintegrowanych 
Inwestycji Terytorialnych Kieleckiego Obszaru Funkcjonalnego oraz jej 
współfinansowania i realizacji. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie nie uwzględnienia wezwania do usunięcia naruszenia 
prawa dokonanego przez uchwałę Rady Gminy Miedziana Góra. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości 
wynagrodzenia za inkaso. 

16. Przedstawienie „Sprawozdania z realizacji Rocznego Programu Współpracy Gminy 
Miedziana Góra z Organizacjami Pozarządowymi oraz Innymi Podmiotami 
Prowadzącymi Działalność Pożytku Publicznego w roku 2014”. 

17. Przedstawienie „Sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla 
Gminy Miedziana Góra za rok 2014”. 

18. Przedstawienie „Sprawozdania z działalności  GOPS w Miedz. Górze za rok 2014”. 
19. Zatwierdzenie planów pracy na 2015 rok Komisji: 

a. Rewizyjnej 
b. Inwestycji i Rozwoju Gminy 
c. Budżetu, Rolnictwa i Promocji Gminy 
d. Zdrowia, Oświaty i Spraw Społecznych. 

20. Sprawy różne. 
21. Przyjęcie od radnych interpelacji na piśmie. 
22. Zapytania i wolne wnioski. 
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23. Zakończenie sesji. 
 
Sesja rozpoczęła się o godz. 10.15 w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Miedzianej Górze. 

Obecni według załączonych list obecności, załączniki od nr 1 do nr 3 do protokołu. 

 

Ad. 1. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk otworzył V sesję Rady Gminy. Następnie 
powitał imiennie gości zaproszonych – radnych powiatu kieleckiego Zdzisława Zapałę i 
Roberta Kaszubę; Radnych, Sołtysów, Wójta, Zastępcę Wójta, Skarbnika Gminy,  
Kierowników referatów Urzędu Gminy i jednostek organizacyjnych gminy oraz wszystkie 
inne osoby obecne na sesji. 
 
Ad. 2. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że zgodnie z listą obecności 
na sesji jest obecnych 15 radnych. Stwierdził, że obrady Rady Gminy są prawomocne. 
 
Ad. 3. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że zgodnie z listą obecności 
w dniu dzisiejszym sekretarzem obrad powinien być radny Korczyński Marian, który wyraził 
zgodę. W związku z brakiem głosów przeciwnych poddał pod głosowanie wybór sekretarza 
obrad. 
         Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”.                   
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy wybrała sekretarza obrad radnego Korczyńskiego Mariana. 

Ad. 4. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk zapoznał z porządkiem obrad zgodnie z 
przesłanym zawiadomieniem o terminie sesji. Powiedział, że po wysłaniu materiałów do 
radnych wpłynęły do Rady Gminy jeszcze dwa projekty uchwał, które przekazano i 
omówiono na posiedzeniach komisji w dniu 23.03.15 r. i w dniu 24.03.15 r. W związku z tym 
składa wniosek o zmianę porządku obrad – wprowadzić pkt 14. o brzmieniu: Podjęcie 
uchwały w sprawie nie uwzględnienia wezwania do usunięcia naruszenia prawa dokonanego 
przez uchwałę Rady Gminy Miedziana Góra. Pkt 15. otrzymuje brzmienie – Podjęcie 
uchwały w sprawie zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w 
drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. 
Natomiast punkty nr 14 do 21 zgodnie z przesłanym zawiadomieniem o terminie sesji 
przesunąć na punkty nr 16 do 23. Spytał, czy są inne wnioski? W związku z brakiem 
wniosków poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem ww. wniosku o zmianę porządku 
obrad? 
         Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła wniosek o zmianę porządku obrad. Następnie poddał pod głosowanie 
przyjęcie porządku obrad wraz ze zmianami jak na stronie 1 protokołu.                                        

                     Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych, w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.  

Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła porządek obrad jak na stronie 1. 
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Ad.5.                                                                                                                                                                                                                    
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że protokół nr IV/15 sesji w  
dniu 19.02.15 r. był opublikowany na stronie BIP Gminy jak również był wyłożony w sali 
obrad na godzinę przed rozpoczęciem obrad celem zapoznania się. Powiedział, że przed 
rozpoczęciem obrad nie wpłynęły uwagi do protokołu. W związku z brakiem uwag poddał 
pod głosowanie przyjęcie ww. protokołu. 

            Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”.  
Przewodniczący Rady Gminy Boguslaw Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła ww. protokół sesji. 
 
Ad. 6.                                                                                                    
Wójt Gminy Zdzisław Wrzałka  przedstawił sprawozdanie z działalności za okres od dnia 
20.02.15 r. do dnia 26.03.br., które stanowi załącznik nr 4 do protokołu. W związku z 
pytaniami rozszerzył punkty zawarte w sprawozdaniu. W dniu wczorajszym wspólnie z 
radnym powiatowym Zdzisławem Zapałą prowadził rozmowy w Starostwie Powiatowym w 
Kielcach dot. realizacji inwestycji na drogach powiatowych w naszej Gminie. W br. we 
współfinansowaniu będzie realizowana brakująca część chodnika dla pieszych przy ul. 
Starowiejskiej do Podmiejskiej. Ul. Podmiejska  - remont drogi z budową chodnika, jest to 
duża inwestycja i musi być wniosek na pozyskanie środków finansowych z Narodowego 
programu przebudowy dróg lokalnych. Dobrze byłoby, żeby Gmina przejęła drogę na okres 
realizacji inwestycji i uzasadnił taką sytuację. 
Pani Anna Kocoń powiedziała, ze reprezentuje rodziców dzieci szkoły w Ćmińsku, zależy 
im na zwiększeniu bezpieczeństwa przy tej szkole. Zbierane są podpisy w tej sprawie. 
Przydałby się chodnik dla pieszych wzdłuż drogi krajowej w kierunku Przyjma. Potrzebne są 
chodniki przy ul. Kobylaki i Przyjmo. 
Wójt Gminy Zdzisław Wrzałka  powiedział m.in. temat bezpieczeństwa przy szkole w 
Ćmińsku jest znany i są rozmowy. Jedną z ważnych spraw to chodnik, podejmowane sa 
starania o wykup gruntów pod budowę. Były ustalenia, że chodnik będzie budowany w pasie 
drogowym drogi krajowej, a tu gmina nie może inwestować, budżet Państwa nie wybuduje i 
dlatego czynione są starania, żeby Gmina mogła dołożyć do budowy chodnika. Druga sprawa 
to sygnalizacja świetlna. GDDKiA nie wyrazi zgody na wykonanie sygnalizacji przy szkole w 
Ćmińsku, może sprawę rozwiąże ustawienie radaru, będą rozmowy. Przy drogach 
powiatowych mamy tylko ok. 6 km chodnika brakuje ponad 30 km. Systematycznie musimy 
to robić. Zaczynamy od drobnych jak Porzecze 800m., ul. Starowiejska 350m., następnie 
podmiejska ok. 3km i kolejne, systematycznie będą chodniki realizowane, jako Gmina 
musimy zadbać o chodniki przy drogach powiatowych. 
Kier. ref. Wojciech Płaza powiedział, że przy szkole w Ćmińsku nie ma takiego ruchu, który 
wymuszałby sygnalizację świetlną prawo czy lewoskrętu. Dla osób pieszych dobre będzie 
ustawienie świateł, żeby przechodzący mógł włączyć światła zielone i to może uda się zrobić. 
Radna Bożena Modrzejewska – światła na żądanie dla pieszych to byłoby satysfakcjonujące 
dla mieszkańców. Sygnalizacja świetlna może być w późniejszym czasie, ale należy rozważać 
i uzgadniać wykonanie.  
Radny Powiatu Robert Kaszuba powiedział, że w miesiącu kwietniu br. w Radzie Powiatu 
zapadną  decyzje co do inwestycji i będzie zatwierdzone to co będzie budowane w tym roku. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk spytał, czy jak przejmiemy ul. 
Podmiejską, to czy też będzie 25 % finansowane przez Gminę? 
Wójt Gminy Zdzisław Wrzałka  na pewno przez Gminę będzie finansowane 25 %, Powiat 
25 % i Rząd 50 %, natomiast koszty niekwalifikowane po ½ Gmina i Powiat. 
Radny Powiatu Zdzisław Zapała uważa, że to jest jedyne rozwiązanie, żeby przejąć ul. 
Podmiejską na czas trwania inwestycji. W sprawie ul. Kobylaki prowadzone są rozmowy, ale 
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pilniejsza sprawa ul. Wyręba. Przy ul. Kobylaki bardzo ważną sprawą jest wykonanie 2 
przepustów. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że można w ww. sprawach 
jeszcze długo dyskutować, ale należy przejść do dalszych punktów porządku obrad. W 
związku z tym zakończył dyskusję nad sprawozdaniem Wójta Gminy. 
 
Ad. 7. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że projekty uchwał będące w 
porządku obrad były omówione na posiedzeniu Komisji Budżetu, Rolnictwa i Promocji 
Gminy oraz Komisji Inwestycji i Rozwoju Gminy w dniu 24 marca 2015 r.  
Skarbnik Gminy Justyna Błaszczyk omówiła wprowadzane zmiany w budżecie gminy na 
2015 r., zgodnie z uzasadnieniem dołączonym do projektu uchwały m.in. o 150 tys. zł 
zmniejszenie wydatków na projekt budowlany chodnika przy drodze powiatowej Kostomłoty 
– Laskowa , środki te przeznacza się na budowę chodnika wzdłuż drogi powiatowej w 
Porzeczu. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Dariusz Siwek odczytał projekt uchwały w sprawie 
wprowadzenia zmian w uchwale nr III/8/14 Rady Gminy Miedziana Góra z dnia 30.12.2014 
r. w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2015 rok  wraz z załącznikami. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk poddał pod głosowanie ww. projekt 
uchwały wraz z załącznikami. 
                Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Sobczyk Bogusław stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła uchwałę Nr V/24/15 wraz z załącznikami w ww. sprawie, która stanowi 
załącznik nr 5 do protokołu. 
               
Ad. 8. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marek Podsiadło odczytał projekt uchwały w sprawie 
przyjecia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 
zwierząt na terenie gminy Miedziana Góra w 2015 roku” wraz z załącznikiem. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk poddał pod głosowanie ww. projekt 
uchwały wraz z załącznikiem. 
                   Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Sobczyk Bogusław stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła uchwałę Nr V/25/15 wraz z załącznikiem w ww. sprawie, która stanowi 
załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Ad. 9. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że projekt uchwały był 
omówiony na posiedzeniach komisji w dniu 24.03.br. Spytał, czy są pytania? W związku z 
brakiem wniosków poprosił o odczytanie projektu uchwały.  
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Dariusz Siwek odczytał projekt uchwały zmieniającej 
Uchwałę Nr VII/46/11 Rady Gminy Miedziana Góra z dnia 25 maja 2011 r. w sprawie trybu i 
szczegółowych kryteriów oceny wniosków o realizację zadania publicznego w ramach 
inicjatywy lokalnej. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk poddał pod głosowanie ww. projekt 
uchwały. 
           Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Sobczyk Bogusław stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła uchwałę Nr V/26/15 w ww. sprawie, która stanowi załącznik nr 7 do 
protokołu. 
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Ad. 10. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że projekt uchwały w 
sprawie wyrażenia zgody na na nabycie działki omówiono na posiedzeniach Komisji w dniu 
24.03.br. Spytał, czy są pytania? W związku z brakiem pytań poprosił o odczytanie projektu 
uchwały.  
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marek Podsiadło odczytał projekt uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na nabycie działki nr 445/59 obręb 9 Wykień. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk poddał pod głosowanie ww. projekt 
uchwały. 
         Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 15 radnych – 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła uchwałę Nr V/27/15 w ww. sprawie, która stanowi załącznik nr 8 do 
protokołu. 
 
Ogłoszono 15 min. przerwy w obradach. Z powodu ważnych spraw obrady opuścił radny 
Karczewski Marcin. Po przerwie na salę obrad nie wrócił Wójt Gminy z powodu ważnych 
spraw służbowych. 
 
Ad. 11. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że wygasła kadencja Rad 
Społecznych Ośrodków Zdrowia i jest potrzeba powołania nowych składów osobowych. W 
obu radach przewodniczącym jest Wójt i jest przedstawiciel Wojewody Świętokrzyskiego. 
Należy zgłosić jeszcze 5 osób. Poprosił o zgłaszanie kandydatur do Rady Społecznej Ośrodka 
Zdrowia w Miedzianej Górze. 
Radni zgłosili następujące osoby: 

1. Zdzisław Zapała Kier. ZGK  - wyraził zgodę 
2. Marian Korczyński  - wyraził zgodę 
3. Marek Podsiadło  -  wyraził zgodę 
4. Zdzisław Moćko  - wyraził zgodę 
5. Rafał Micigolski  - wyraził zgodę. 

Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk poprosił o zgłaszanie kandydatur do 
Rady Społecznej Ośrodka Zdrowia w Ćmińsku. 
Radni zgłosili następujące osoby: 

1. Bożena Modrzejewska – wyraziła zgodę 
2. Zdzisław Gębski – pisemna zgoda stanowi załącznik nr 9 do protokołu 
3. Agnieszka Saladra – wyraziła zgodę 
4. Kazimierz Raczyński  -  wyraził zgodę 
5. Piotr Rogula  - wyraził zgodę. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Dariusz Siwek odczytał projekt uchwały w sprawie 
odwołania i powołania Rad Społecznych przy Samorządowym Ośrodku Zdrowia w 
Miedzianej Górze oraz Samorządowym Ośrodku Zdrowia w Ćmińsku. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk poddał pod głosowanie ww. projekt 
uchwały. 
         Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła uchwałę Nr V/28/15 w ww. sprawie, która stanowi załącznik nr 10 do 
protokołu. 
 
Ad. 12. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że projekt uchwały w 
sprawie przystąpienia do realizacji projektu systemowego w ramach POKL był omówiony na 
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posiedzeniach Komisji. Spytał, czy są pytania? W związku z brakiem pytań poprosił o 
odczytanie projektu uchwały.  
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marek Podsiadło odczytał projekt uchwały w sprawie 
przystąpienia Gminy Miedziana Góra do realizacji projektu systemowego w ramach 
Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki, Priorytet VII Promocja integracji społecznej, 
Działanie 7.1 Rozwój i upowszechnianie aktywnej integracji, Poddziałanie 7.1.1 Rozwój i 
upowszechnianie aktywnej integracji przez ośrodki pomocy społecznej. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk poddał pod głosowanie ww. projekt 
uchwały. 
         Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła uchwałę Nr V/29/15 w ww. sprawie, która stanowi załącznik nr 11 do 
protokołu. 
 
Ad. 13. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że projekt uchwały w 
sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego omówiono na posiedzeniu Komisji. W 
związku z brakiem pytań poprosił o odczytanie projektu uchwały wraz z załącznikiem. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Dariusz Siwek odczytał projekt uchwały w sprawie 
zawarcia porozumienia międzygminnego określającego zasady współpracy przy 
programowaniu i wdrażaniu Strategii Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych Kieleckiego 
Obszaru Funkcjonalnego oraz jej współfinansowania i realizacji. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk poddał pod głosowanie ww. projekt 
uchwały wraz z załącznikiem. 
         Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła uchwałę Nr V/30/15 wraz z załącznikiem w ww. sprawie, która stanowi 
załącznik nr 12 do protokołu. 
 
Ad. 14. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że projekt uchwały był 
omówiony na posiedzeniu komisji w dniu 24.03.br. Czy są jeszcze pytania? W związku z 
brakiem pytań poprosił o odczytanie projektu uchwały.  
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marek Podsiadło odczytał projekt uchwały w sprawie 
nie uwzględnienia wezwania do usunięcia naruszenia prawa dokonanego przez uchwałę Rady 
Gminy Miedziana Góra. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk poddał pod głosowanie ww. projekt 
uchwały. 
         Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła uchwałę Nr V/31/15 w ww. sprawie, która stanowi załącznik nr 13 do 
protokołu. 
 
Ad. 15. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że w dniu 25.03.15 r. 
Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach w wyniku rozstrzygnięcia 
nadzorczego stwierdziło nieważność uchwały Nr IV/21/15 Rady Gminy Miedziana Góra z 
dnia 19 lutego 2015 r. w sprawie zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości 
wynagrodzenia za inkaso. Powodem stwierdzenia nieważności była błędna treść § 6, który 
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stanowił, że uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. Uchwała jest aktem prawa 
miejscowego i podlega publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa Świętokrzyskiego 
i wchodzi w życie po upływie 14 dni od jej ogłoszenia. Poprosił o odczytanie projektu 
uchwały. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Dariusz Siwek odczytał projekt uchwały w sprawie 
zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa oraz 
wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk poddał pod głosowanie ww. projekt 
uchwały. 
         Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy podjęła uchwałę Nr V/32/15 w ww. sprawie, która stanowi załącznik nr 14 do 
protokołu. 
 
Ad. 16. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że „Sprawozdanie z realizacji 
Rocznego Programu Współpracy Gminy Miedziana Góra z Organizacjami Pozarządowymi 
oraz Innymi Podmiotami Prowadzącymi Działalność Pożytku Publicznego w roku 2014” było 
przesłane celem zapoznania się. Spytał, czy są pytania do przedłożonego sprawozdania? W 
związku z brakiem pytań poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem tego sprawozdania? 
                  Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła ww. sprawozdanie, które stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
 
Ad. 17. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że „Sprawozdanie z realizacji 
Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 
Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Miedziana Góra za rok 2014” zostało przesłane 
celem zapoznania się. Spytał, czy są pytania dot. tego sprawozdania? W związku z brakiem 
pytań poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem sprawozdania? 
               Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła ww. sprawozdanie, które stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
 
Ad. 18. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk powiedział, że „Sprawozdanie z 
działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Miedzianej Górze za rok 2014” 
zostało przesłane celem zapoznania się. Spytał, czy są pytania dot. tego sprawozdania? W 
związku z brakiem pytań poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem sprawozdania? 
               Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła ww. sprawozdanie, które stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
 
Ad. 19. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk przystępujemy do zatwierdzenia planów 
pracy na 2015 rok komisji stałych Rady Gminy. Poprosił o przedstawienie planów pracy. 
 
Ad. 19.a. 
Przewodnicz. Komisji Rewizyjnej Piotr Rogula przedstawił plan pracy Komisji na 2015 r. 
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Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk spytał, czy są pytania dot. ww. planu 
pracy? W związku z brakiem pytań poddał pod głosowanie – kto jest za zatwierdzeniem planu 
pracy Komisji Rewizyjnej na 2015 rok? 
               Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy zatwierdziła ww. plan pracy, który stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 
 
Ad. 19.b. 
Przewodniczący Komisji Inwestycji i Rozwoju Gminy Emil Rutkowsk i zapoznał z planem 
pracy Komisji na 2015 rok. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk spytał, czy są pytania dot. ww. planu 
pracy? W związku z brakiem pytań poddał pod głosowanie – kto jest za zatwierdzeniem planu 
pracy Komisji Inwestycji i Rozwoju Gminy na 2015 rok? 
               Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy zatwierdziła ww. plan pracy, który stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 
 
Ad. 19.c. 
Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Promocji Gminy Wiesław Tokar 
przedstawił plan pracy Komisji na 2015 rok. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk spytał, czy są pytania dot. ww. planu 
pracy? W związku z brakiem pytań poddał pod głosowanie – kto jest za zatwierdzeniem planu 
pracy Komisji Budżetu, Rolnictwa i Promocji Gminy na 2015 rok? 
               Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy zatwierdziła ww. plan pracy, który stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 
 
Ad. 19.d. 
Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Oświaty i Spraw Społecznych Bożena Modrzejewska 
zapoznała z planem pracy Komisji na 2015 rok. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk spytał, czy są pytania dot. ww. planu 
pracy? W związku z brakiem pytań poddał pod głosowanie – kto jest za zatwierdzeniem planu 
pracy Komisji Zdrowia, Oświaty i Spraw Społecznych na 2015 rok? 
               Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy zatwierdziła ww. plan pracy, który stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 
Następnie stwierdził, że są zaplanowane przerwy urlopowe w miesiącach lipiec i sierpień, ale 
jeżeli zajdzie konieczność to komisje zbiorą się. 
 
Ad. 20. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk przypomniał, że oświadczenie majątkowe 
wraz z zeznaniami podatkowymi (PIT) – według stanu na dzień 31 grudnia 2014 r. należy 
złożyć do dnia 30 kwietnia 2015 r. w dwóch oryginalnych egzemplarzach. Radni otrzymali 
pismo w tej sprawie Znak:AO.0043.3.2015 z dnia 18.03.2015 r. Następna sprawa to 
przekazanie do Starostwa Powiatowego stanowiska Rady Gminy, że na najbliższej sesji będą 
zabezpieczone środki finansowe do wysokości 75 000 zł z przeznaczeniem na inwestycję pt. 
„budowa chodnika przy drodze powiatowej ul. Starowiejska w Kostomłotach Pierwszych na 
odcinku na którym chodnika brak”. Poddał pod głosowanie – kto jest za przyjęciem takiego 
stanowiska? 
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               Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych – w głosowaniu jawnym wzięło 
udział 14 radnych – 14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że w wyniku głosowania Rada 
Gminy przyjęła ww. stanowisko, w związku z tym Wójt Gminy prześle pismo w tej sprawie 
do Starostwa Powiatowego w Kielcach, ksero stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 
Zastępca Wójta Jarosław Wałek powiedział, że co roku jest Zjazd Sołtysów w Wąchocku, i 
organizowany jest konkurs na Sołtysa Roku. Gmina może zgłosić kandydata do konkursu na 
Sołtysa Roku 2014. Poprosił o zastanowienie się Radnych i Sołtysów kogo zgłosić. 
Radna Modrzejewska Bożena stwierdziła, że to powinien zrobić Urząd Gminy, a nie sołtysi 
czy radni. 
             Radni i sołtysi poparli ww. wypowiedź radnej Modrzejewskiej Bożeny. 
 
Na salę obrad wrócił Wójt Gminy. 
 
Ad. 21. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk spytał, czy radni mają pisemne 
interpelacje. 
                W związku z brakiem przystąpiono do dalszej części obrad. 
 
Ad. 22. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Marek Podsiadło zapoznał z treścią pisma w sprawie 
spostrzeżeń i uwag dot. współpracy, które stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk  spytał, czy są pytania? Stwierdził, że nie 
ma pytań, ale pismo będzie załącznikiem do protokołu i gdyby ktoś chciał to będzie można 
zrobić kserokopię. 
Radny Korczyński Marian  złożył wniosek o zakończenie prac celem zatwierdzenia planu 
zagospodarowania przestrzennego sołectwa Kostomłoty Pierwsze. Ksero stanowi załącznik nr 
24 do protokołu, oryginał przekazano do sekretariatu Urzędu Gminy. 
Zastępca Wójta Jarosław Wałek poinformował, że w dniu dzisiejszym było spotkanie w 
sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego sołectwa Kostomłoty Pierwsze 
– część wschodnia. Uzgodniono, że plan zostanie podzielony na 2 części – na część z 
problemami, protestami i na część bez problemów, odwołań i protestów. Część bez protestów 
planowane jest wyłożenie do publicznego wglądu w miesiącu kwietniu br. natomiast lipiec 
lub sierpień br. zamknięcie sprawy i podjęcie uchwały. Część A i B na prośbę inwestora nie 
została przekazana na dzisiejsze obrady, ponieważ jest drugie wyłożenie, bo inwestorzy 
uznali wniosek Pana Borowca. 
Radna Bożena Modrzejewska powiedziała, że została upoważniona przez mieszkańców 
Ćmińska ul. Sosnowa, Grabowa, Źródlana do rozeznania sprawy złożonej na piśmie do 
Urzędu Gminy w Miedzianej Górze w dniu 09.09.2013 r. bo do dnia dzisiejszego mieszkańcy 
nie otrzymali żadnej odpowiedzi. Sprawa dotyczyła udrożnienia rowu od przepustu przy ul. 
Źródlanej do ul. Wyrowce. Do chwili obecnej nic nie zostało zrobione, rów jest zarośnięty i 
woda nie spływa. 
Radny Emil Rutkowski wnioskuje, żeby sesję organizować we wcześniejszych godzinach 
porannych np. o godz. 8.00. 
                Rada Gminy poparła ww. wniosek. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Dariusz Siwek spytał, czy była jakaś uchwała w 
sprawie karty dużej rodziny? 
Kier. GOPS Grażyna Maniak odpowiadając powiedziała, że nie była podejmowana 
uchwała w tym temacie, bo niewiele mamy do zaproponowania dużym rodzinom. Na stronie 
internetowej jest informacja nt. KDR. 
Wójt Gminy Zdzisław Wrzałka – w ramach GOPS będziemy chcieli uruchomić Klub 
Seniora, na początku w Miedz. Górze, a następnie w miejscowościach gdzie mamy miejsce  
np. Kostomłoty Pierwsze, Porzecze, Ćmińsk i inne. Musimy zaczerpnąć informacji tam, gzie 
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już działają takie kluby, podpatrzyć jak to robią. W niedługim czasie zostanie uruchomiony 
program rządowy i będziemy pisać wniosek na otrzymanie środków na działalność. 
Radny Raczyński Kazimierz poprosił o ustawienie nowej tablicy ogłoszeń przy ul. 
Wyrowce k. posesji p. Kociołkiewicza. Po raz kolejny poruszył sprawę dzikiego wysypiska 
śmieci k. toru na końcu ul. Wykień. 
Zastępca Wójta Jarosław Wałek – były pracownice Urzędu Gminy  i wystosowano pismo 
do Nadleśnictwa o posprzątanie tego terenu. Są wytłumaczenia, że sprzątają a po każdej 
niedzielnej giełdzie jest to samo. Leśniczy Huk jest za to odpowiedzialny i po każdej giełdzie 
sprawdza teren. Następnie zwrócił się z prośbą do radnych i sołtysów o zgłaszanie potrzeb do 
30.04.br. w sprawie podstawienia kontenera, żeby załatwić takie tematy. 
Radny Raczyński Kazimierz stwierdził, że śmieci są na drodze gminnej koniec ul. Wykień, 
to nie jest teren Nadleśnictwa. 
Radny Rutkowski Emil uważa, że trzeba uprzątnąć ten teren i umieścić tabliczkę, że teren 
jest monitorowany. 
Radny Moćko Zdzisław powiedział, że są skargi rodziców dzieci ze szkoły w Kostomłotach 
na jakość dostarczanego pieczywa w szczególności na pączki. Gmina ogłaszała przetarg i 
powinna kontrolować. 
Wójt Gminy Zdzisław Wrzałka  odpowiedział, że za to jest odpowiedzialny Dyrektor Szkoły 
i należy zgłaszać takie uwagi. Musiał być przetarg, bo musimy przestrzegać przepisów. W 
szkole jest intendentka, która przyjmuje towar i jej obowiązkiem jest sprawdzić stan 
przyjmowanego towaru. 
Zastępca Wójta Jarosław Wałek – była rozmowa w tej sprawie z Dyrektorem Kwietniem i 
była też próba pączków i nie jest prawdą, że jest to niejadalne. Pan Dyrektor czuwa nad tą 
sprawą, była jedna sytuacja i partię bułek odesłano do wymiany. 
Radny Tokar Wiesław – w Miedz. Górze ul. Herby był pożar i nie można było uruchomić 
hydrantów. Trzeba sprawdzić ich stan i chociaż co drugi powinien nadawać się do użytku. 
Sołtys Socha Marek zwrócił uwagę na brak tabliczki z nazwą ul. Jabłoniowej, można 
zawiesić u p. Strzeleckiego; po wyasfaltowaniu ul. Dworskiej dochodzi do małych kolizji – 
oznakować, która droga ma pierszeństwo Dworska – Jabłoniowa. Wystąpić do zarządcy drogi 
o wycięcie drzew i krzaków koło euroogrodu przy ul. Kieleckiej. 
Radny Powiatu, Kier. ZGK Zdzisław Zapała – pod koniec kwietnia br. będzie sesja Rady 
Powiatu na której zapadną decyzje dot. inwestycji na drogach powiatowych. Do 20.04.br. 
powinna odbyć się sesja Rady Gminy Miedziana Góra na której zostaną ustalone te 
najpilniejsze sprawy do zrobienia na drogach powiatowych w naszej Gminie. Poprosił o 
wystosowanie pisma do Starostwa Powiatowego w sprawie chodnika dla pieszych w 
Miedzianej Górze przy ul. Tumlińskiej. W Ćmińsku przy ul. Źródlanej był czyszczony rów, 
ale nie wjedzie się tam żadnym sprzętem. Hydranty są sukcesywnie wymieniane w miarę 
posiadanych środków. Państwowa Straż Pożarna dostała wykaz sprawnych hydrantów. 
Sołtys Picheta Jan zwrócił się o wymianę tablicy ogłoszeniowej przy remizie w Bobrzy, tą 
drugą też można wymienić. Poprosił o uregulowanie spraw związanych z wyasfaltowanym 
odcinkiem drogi tzw. Kaczmarka, zabezpieczyć most i dojazd do muru oporowego w Bobrzy. 
Co z budynkiem po Radostowej? 
Radny Podsiadło Marek – śmieci zgłaszane przez Pana Raczyńskiego niech Pan Redaktor 
gazetki gminnej spopularyzuje jak Nadleśnictwo  dba o teren. 
Sołtys Drogosz Czesław zwrócił się o wyczyszczenie rowu w Porzeczu, bo spływająca woda 
z Oblęgorka zalewa teren. 
Wójt Gminy Zdzisław Wrzałka  poprosił, żeby sprawy związane z drogami i rowami 
zgłaszać do Komisji Inwestycji i Rozwoju Gminy i będziemy te problemy rozwiązywać. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk poprosił o informację dot. przeniesienia 
siedziby GOPS i jakie są zamiary wobec ZGK? 
Wójt Gminy Zdzisław Wrzałka  powiedział m.in. dobrze byłoby połączyć dwa ośrodki 
zdrowia w jedną instytucję. Chodzi o funkcjonowanie pod jednym kierownictwem i żeby była 
jednakowa polityka działania. Była zgłaszana potrzeba uruchomienia rehabilitacji przy 
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Ośrodku Zdrowia w Miedzianej Górze. Chcielibyśmy wyprowadzić GOPS i uruchomić 
gabinety rehabilitacyjne. Prowadzone są rozmowy z p. Ryszardem Antonim Żelaznym 
właścicielem budynku na przeciw Urzędu Gminy (sklep cerfur) na wynajęcie pomieszczeń na 
drugim piętrze budynku. W nowym miejscu GOPS miałby lepsze warunki do 
funkcjonowania. Co do ZGK są plany przekształcenia w spółkę prawa handlowego, żeby 
Gmina mogła odzyskiwać podatek VAT. Jest zamiar utworzenia Gminnego Ośrodka Sportu i 
Rekreacji, bo jesteśmy jedyną gminą, która nie posiada takiego ośrodka, a są to zadania 
własne i musimy je wykonywać. Potrzebny jest gospodarz obiektu Ośrodka Sportowego w 
Kostomłotach Drugich. Musi być instytucja, która będzie dbała o stan boisk, budynków 
sportowych i czuwała nad bieżącym utrzymaniem. Dla przejrzystości finansowej musi to być 
w innej formie niż dotychczas. Nawet korzystanie z siłowni powinno być pod okiem 
instruktora. Ośrodki sportowe były budowane z myślą o mieszkańcach i ktoś to wszystko 
musi koordynować. 
Radny Raczyński Kazimierz spytał, czy dobrze będzie, że zakład gospodarki komunalnej 
będzie spółką? Co z urządzeniami wodociągowymi i kanalizacyjnymi, kto będzie 
właścicielem? 
Wójt Gminy Zdzisław Wrzałka  powiedział, że właścicielem spółki będzie gmina. 
Skarbnik Gminy Justyna Błaszczyk – właścicielem urządzeń kanalizacyjnych i 
wodociągowych będzie Gmina i będą przekazane spółce w dzierżawę. Na pewno trzeba 
zmienić zasady gospodarowania obiektami, bo w chwili obecnej jest to niezgodne z prawem. 
Koszty nie powinny być większe w przyszłości. 
Radny Korczyński Marian  przypomniał, że trzeba znaleźć środki na wykończenie 
pomieszczeń na górze w budynku ośrodka sportowego w Kostomłotach Pierwszych. Spytał, 
ile będzie kosztować przeprowadzka GOPS-u? 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk stwierdził, że należy przedstawić więcej 
informacji, kalkulacji w sprawie przekształcenia zakładu w spółkę, żeby nie zwiększyły się 
ceny wody i ścieków. 
Wójt Gminy Zdzisław Wrzałka – trwają negocjacje w sprawie wynajęcia pomieszczeń dla 
GOPS-u, jeszcze nie wiadomo ile to będzie kosztować. Musi być likwidacja zakładu, żeby 
powstała spółka, należy podjąć uchwałę i zakład będzie funkcjonował jako w likwidacji. To 
Rada Gminy podejmuje uchwały w sprawie ceny wody i ścieków. 
 
Ad. 23. 
Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sobczyk w związku z wyczerpaniem porządku 
obrad, podziękował wszystkim za udział i zamknął V sesję Rady Gminy. 
 
Na tym protokół zakończono. 
  
Nastąpiło składanie życzeń świątecznych. 
Obrady zakończyły się o godz. 13.50. 
 
 
             Protokolant                            Sekretarz                       Przewodniczący Rady Gminy 
 
           Halina Żelazna                  Marian Korczyński                            Bogusław Sobczyk 
 
        
                      
 
 
 
 


